
»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود

روزنامه اقتصادی - ورزشی

شماره 114 - شنبه 28 مهر 1397  -  قیمت: 1000 تومان

دبیر شورای اسلامی شهر کرج:

ساماندهی ورودی های شهر
ضروری است

3

فرمانده انتظامی استان البرز خبرداد

 کشف ۱۰۰ میلیارد کالای 
قاچاق در استان البرز 

2
سرپرست سازمان مديريت پسماند 

شهرداری کرج:
اطلس ساماندهی پسماند کرج

تدوین می شود
3

فرماندار کرج خبرداد:
 ایجاد ۱۰۶۵ فرصت شغلی 

در روستاهای کرج

2

معاون سیاسی استاندار البرز مطرح کرد:
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جشن آبی ها با اشک های دانشگر و درخشش قائدی و صیادمنش

الهیارِ  استقلال     

»دنیای هوادار« از چراغی که پس از 15 سال غفلت روشن شد گزارش می دهد

احیا ء 7 هزار زندگی
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توصیه هایی برای زائران اربعین
سردار فتحی: امکان صدور ویزا و 

گذرنامه در مرزها وجود ندارد

فرمانده قرارگاه اربعین ناجا از برخورد جدی پلیس با صادر 
کنندگان ویزای جعلی خبر داد و گفت: امکان صدور ویزا و 

گذرنامه در مرزها وجود ندارد.
سردار محسن فتحی زاده در جریان بازدید از مرز شلمچه 
در جمع خبرنگاران گفت: توفیقی حاصل شد تا برای بررسی 
های روند حضور زائران اربعین حسینی در شلمچه حضور 
گروه  سوی  از  رسیده  های  گزارش  برابر  طبق  کنم،  پیدا 
اقدامات  و  تدابیر  انتظامی  نیروی  منطقه،  در  حاضر  های 
کاملی را انجام داده تا این مراسم بزرگ در امنیت و آرامش 
ابا  زائران  برای  خوبی  میزبان  بتوانیم  و  شود  برگزار  کامل 

عبدالله الحسین باشیم.
فرمانده قرارگاه اربعین ناجا گفت: مواردی از دستگیری افراد 
صادر کننده ویزای تقلبی را داشته ایم و در حال رسیدگی به 
آن ها هستیم، هموطنان بایستی هوشیار باشند و وقتی به آنان 
تذکر داده می شود که باید ویزا را از مسیرهای قانونی خودش 
تهیه کنند نروند به هر جایی برای تهیه ویزا، باید دقت کنند 

تا دچار مشکل شوند.
سردار فتحی زاده گفت: اگر گزارشی به دست ما برسد و یا ما 
با مصادیقی از سوء استفاده از این ظرفیت توسط برخی از افراد 
در بحث صدور ویزای تقلبی مواجه شویم،  حتما این موارد را تا 
حصول نتیجه کامل دنبال و با این افراد برخورد قاطع می کنیم 

و این افراد تحویل مقامات قضایی داده می شوند.
وی افزود: مردم باید دقت بیشتری کنند و ویزای خود را از 
مراکز قانونی که معرفی شده اند تهیه کنند و با آمادگی به 
مرزها مراجعه کنند چرا که ما در نقاط صفر مرزی  امکان 
صدور ویزا و گذرنامه را نداریم و اگر زائران ویزا و گذرنامه معتبر 
نداشته باشند و یا مدارک آنها دارای اشکال باشد حتما باید به 

شهرها بازگشته مشکلات خود را رفع کنند.
وی در بخش دیگری از سخنان خود افزود: داروهایی که در 
آن ها مواد روانگردان هست مانند کدئین شاید برای ما عادی 
باشد اما در عراق این ها مجاز نیست لذا وقتی زائری این داروها 
را با خود همراه ببرد قطعا با شدت با آن برخورد می کنند و 
مجازاتهایی را نیز برای آن در نظر می گیرند و طبیعی است 
اگر کسی مواد مخدر غیرمجاز همراهش باشد برخورد شدیدی 
با آن صورت می گیرد، متاسفانه ما نیز برای این افراد کاری از 

دستمان بر نمی آید تا انجام دهیم.

خبر

خاشقجی در آخرین مقاله اش چه نوشت؟

»جمال  مقاله  آخرین  پست«  »واشنگتن  آمریکایی  روزنامه 
خاشقجی« نویسنده منتقد سعودی را منتشر کرد.

»جمال خاشقجی«، نویسنده منتقد سعودی در آخرین مقاله خود 
در واشنگتن پست با عنوان »آن چه جهان عرب بیش از هر چیز 
نیاز دارد، آزادی بیان است« به بررسی آزادی رسانه ها و مطبوعات 

در جهان عرب پرداخته است.
سازمان  گزارش ۲۰۱۸  به  استناد  با  مقاله خود  در  خاشقجی 
غیردولتی »خانه آزادی« اعلام کرده که فقط کشور تونس در 
جهان عرب در سطح مطلوبی از آزادی قرار دارد و اردن، مراکش و 
کویت در سطح آزادی نسبی قرار دارند و در دیگر کشورهای عربی 

آزادی وجود ندارد.
به گفته نویسنده مفقود شده سعودی، با توجه به این گزارش 
می توان نتیجه گرفت که ساکنان کشورهای عربی یا آگاهی کافی 
ندارند و یا آگاهی صحیح به دست نمی آورند و بر این اساس ما  به 
یک نوع مدرن از رسانه فراملی نیاز داریم تا شهروندان کشورهای 

عربی بتوانند آگاهی کافی از تحولات جهانی را به دست آورند.
به گفته یکی از سردبیران واشنگتن پست یک روز پس از آن که 
خاشقجی این مقاله را ارسال کرد، اعلام شد که او بعد از مراجعه به 
کنسولگری عربستان ناپدید شده است و لذا انتشار مقاله خاشقجی به 
تعویق افتاد تا او بازگردد، اما حال باید پذیرفت که او دیگر باز نمی گردد.

جمال خاشقجی نویسنده منتقد عربستان سعودی بود که در 
۲اکتبر)۱۰ مهرماه( پس از مراجعه به کنسولگری عربستان در 
استانبول ناپدید شد، هرچند مقامات امنیتی و پلیس ترکیه از 

احتمال قتل وی در ساختمان کنسولگری خبر داده اند.

خبر

مدیر عامل گروه خودروسازي سایپا گفت: 
اجراي محورهاي پنج گانه برنامه هاي پیش 
بیني شده جهت گذر از شرایط سخت کنوني 
با همراهي و تلاش همه کارکنان، گروه سایپا 

را در مسیر رشد و پویایي قرار خواهد داد.
مراسم معارفه و تودیع مدیران عامل جدید 
با حضور  و قدیم گروه خودروسازي سایپا 
معاون توسعه صنایع حمل و نقل سازمان 
اعضاي  ایران،  صنایع  نوسازي  و  گسترش 
هیات مدیره، معاونان و مدیران عامل شرکت 
هاي گروه خودروسازي سایپا در این شرکت 

برگزار شد.
در این مراسم محمدرضا سروش، مدیرعامل 
گروه خودروسازي سایپا گفت: اینجانب با 
اطلاع از شرایط دشوار صنعت خودرو و سایپا 
قبول مسئولیت کردم و  نگاه من تقویت 

رویکرد اقتصادي بنگاه است.
سروش با اشاره به محورهاي پنج گانه برنامه 
هاي گروه سایپا گفت: اولین محور، مدیریت 
منابع به منظور سودآوري براي تمامي ذي 
نفعان و شرکاي تجاري است که باید تمامي 
ذي نفعان متناسب با ویژگي هاي خودشان 
به سودآوري برسند و تلاش خواهیم کرد که 
این مهم براي سهامداران در آینده تحقق یابد.

وي تاکید کرد: با راهبردهاي بلندمدت بر 
اساس نیاز مشتریان و ذي نفعان در راستاي 
پویایي بنگاه اقتصادي با رویکرد سودآوري 

حرکت خواهیم کرد.
مدیرعامل گروه خودروسازي سایپا در ادامه 
دومین محور برنامه هاي خود را اعمال اصول 
حاکمیتي شرکتي دانست و گفت: سازمان 

سایپا نیاز به اصلاح ساختار دارد به نحوي که 
نظام پاسخ گویي در سازمان سایپا انسجام 
بیشتري پیدا کند و اگر بخواهیم به موفقیت 
دست یابیم باید ساختار متناسبي در راستاي 

اصول حاکمیتي شرکتي ایجاد کنیم.
سازمان  بروکراسي  اینکه  به  اشاره  با  وي 
بازیابي  فرآیندها  شفافیت  جهت  در  باید 
شود، تاکید کرد: از حاشیه ها و تنش هاي 
خواهیم  پرهیز  بازي  سیاست  و  محیطي 
کرد و تمرکزمان بر تولید و توسعه محصول 

خواهد بود.
انضباط  و  سازماني  سازي  چابک  سروش 
اصول  به  توجه  و  پاکدستي  اصل  مالي، 
آموزش کارکنان  انصاف،  و رعایت  اخلاقي 
و مدیران و اصلاح فرآیندهاي عملیاتي در 
فروش و زنجیره تامین را از محورهاي اصلي 

فعالیت ها در سایپا معرفي کرد.
وي رعایت حقوق شرکاي تجاري و تامین 
فرآیند  گفت:  و  دانست  مهم  را  کنندگان 
زنجیره ارزش تامین کنندگان باید بیشتر 
مورد توجه قرار گیرد و در این زمینه تلاش 

خواهیم کرد.
مدیرعامل گروه خودروسازي سایپا با اشاره به 
ذهنیت نامناسب جامعه در خصوص برخي از 
محصولات گروه سایپا گفت: با تمام تلاش 
هایي که در گذشته صورت گرفته در زمینه 
از  برخي  به  نسبت  اصلاح ذهنیت جامعه 
محصولات گروه سایپا باید تلاش بیشتري در 
حوزه هاي رفتاري و ارتباطي صورت پذیرد.

وي در خصوص قیمت تمام شده محصولات 
صنعت،  وزارت  بیشتر  همکاري  خواستار 

معدن و تجارت و مجلس شوراي اسلامي شد 
و گفت: بنگاه اقتصادي نمي تواند محصولي 
تولید کند که با زیان همراه باشد البته باید 
با اصلاح ساختار دروني بر قیمت تمام شده 

محصولات، مدیریت بهتري اعمال شود.
سروش تاکید کرد: قیمت خودرو باید شفاف، 
به روز و منصفانه باشد و بر این اساس باید 
تمرکزمان بر مدیریت بهره ور و به دور از 
هرگونه ریخت و پاش باشد و همچنین ببر 
روي سازماندهي کمي و کیفي منابع انساني 

توجه بیشتري صورت گیرد.
وي ارتقاي کیفي محصولات و خدمات پس 
خود  هاي  برنامه  سوم  محور  را  فروش  از 
رساني  خدمت  فرهنگ  گفت:  و  دانست 
شایسته در شبکه خدمات پس از فروش، 
آموزش کارکنان و تامین قطعات با نگاه به 
الزامات اصلي گروه سایپا  از  داخلي سازي 
است و باید فعالیت ها در این حوزه سودآور و 
توام با افزایش رضایت مندي مشتریان باشد.

افزود:  سایپا  خودروسازي  گروه  مدیرعامل 
محور چهارم برنامه ها باید بر اساس اصلاح 
ساختار محصولات تولیدي آتي گروه سایپا 
اجرا شود و تنوع محصولات در همه رده هاي 
قیمتي و کلاس خودرویي مد نظر قرار گیرد.

وي تاکید کرد: باید بر توسعه برند و تمرکز 
بر تولید محصولات داخلي بیشتر از گذشته 
تلاش شود و علاوه بر این در حوزه تولید 
خودروهاي تجاري هم با توجه به پتانسیل 
هاي موجود و نیاز کشور باید برنامه ریزي 
تولید  چراکه  گیرد  صورت  تري  دقیق 

خودروهاي تجاري سودآور خواهد بود.
سروش افزود: تجهیز و توسعه ناوگان شهري 
و بین شهري با تولید میني بوس، اتوبوس 
هاي شهري و بین شهري، وانت و کشنده ها 
فرصت هاي خوبي را در کشور فراهم کرده 
و باید در این حوزه برنامه هاي جدي تري را 
دنبال کنیم که نیازمند کار عمیق و وسیع با 

بهره گیري از تمام ظرفیت ها است.
وي اصلاح ساختار کسب و کار شرکت هاي 
زیر مجموعه گروه سایپا را محور پنجم برنامه 
هاي خود معرفي کرد و گفت: باید دارایي 
و نرخ بازده شرکت ها با هم تناسب داشته 

باشند.
مدیرعامل گروه سایپا تصریح کرد: در گروه 
دارند  وجود  متعددي  هاي  شرکت  سایپا 
که بعضا خارج از زنجیره ارزش هستند و با 
فضاي فعلي باید با بازنگري در روش ها و 

فرآیندها به سودآوري برسند.

مدیرعامل جدید گروه خودروسازي سایپا:

سایپا نیاز به اصلاح ساختار دارد

انتقاد سرپرست شهرداری کرج
از روند کند پروژه بزرگراه شمالی

کمالی زاده: پیشرفت
۱/7 درصدی در هفت ماه 
قابل قبول نیست

نوزدهمین کنگره سراسری مجمع نیروهای خط 
امام با شعار«مشارکت پایدار،جامعه امیدوار ،ایران با 
اقتدار«و با شرکت بیش از 35۰ عضو این تشکل از 

سراسر کشور برگزار شد.
گفت:  )ره(  امام  نیروهای خط  مجمع  دبیر کل 
است،  اصلی  فلسفه  که  جمعی  خرد  از  احزاب 
استفاده کنند و اندیشه جمعی را اولویت قرار دهند 

و از تصمیمات فردی پرهیز کنند.
نیروهای  مجمع  کل  دبیر  ای،  خامنه  هادی 
خط امام، در آغاز نوزدهمین کنگره این مجمع 
امام از سال هفتاد  گفت: مجمع نیروهای خط 

به رسمیت شناخته شده و دو ویژگی بارز دارد. 
ویژگی اول اجتماع و توافق 5۰۰ نفر از نمایندگان 
موثر  جمع  این  انعقاد  در  که  بود  دوم  مجلس 
این مجمع  فعالیت  ویژگی دوم شروع  هستند. 
آن هم در سخت ترین و بسته ترین فضای آن 
را جدی گرفته  امام  این جانب خط  بود.  زمان 
و در سیاست خارجی به حفظ رابطه عادلانه با 
جهان معتقدم، آن هم در صورت مدیریت صحیح 
در سیاست داخلی زیرا باید عدالت را اساس قرار 
دهیم. آزادگی حق طبیعی است و به دموکراسی 
اعتقاد دارم. آزادی بیان و اندیشه از نظر مجمع 

خط امام ضروری است. صدا و سیما برنامه های 
خود را بر اساس این موضوع همراه کند.

او ادامه داد: در جامعه دینی سخن مسئولان باید 
درباره دین و کارایی آن باشد، همچنین همت و 
اراده برای تغییر رفتار وجود داشته باشد. احزاب 
و  کارآمد  نیروهای  پرورش  برای  محلی  باید 
توانمند در عرصه مدیریت کشور باشند که هرگز 
از نظر مبانی فکری ضعفی وجود نداشته باشد 
که در این صورت کشور با مشکل جدی رو به رو 
می شود؛ مانند مشکلاتی که در حال حاضر در 
کشور با آن مواجهیم و این مسئله ناشی از ضعف 

و غفلت است.
وی ادامه داد: همان طور که رهبری فرمودند، باید 
به دولت کمک کنیم تا بر مشکلات فائق آید و 
باید از احزاب کمک گرفته شود. دولت به عده ای 
معدود و ناکارآمد اکتفا نکند و کار بزرگ را به آدم 

های کوچک و یا بالعکس ندهد. 
هادی خامنه ای بیان کرد: نظرات در مورد کیفیت 
کار دولت فراوان است. من فقط به 4 چالشی که 
کشور با آن رو به رو است اشاره می کنم. چالش 
اول فساد، دوم بحران ناکارآمدی که ناشی از فساد 
و سوم فقدان سرمایه گذاری و چهارم که اصلی 
شکاف  بوده،  کشور  روزهای  این  مشکل  ترین 

طبقاتی است.
با  متناسب  امام  نیروهای خط  مجمع  گفت:  او 
انتخابات فعالیت هایی داشته است. در مجلس اول 

و دوم عهده دار این فعالیت بودیم. از اوایل دهه 
هفتاد هم در عرصه انتخابات حضور فعال داشتیم. 
صداقت،  لیاقت،  بر  مبتنی  افراد  از  ما  حمایت 
و فقط عضویت در  پاکدستی است  و  کارآمدی 
حزب برای حمایت کفایت نمی کند. هیچ کس 
در جایگاهی نیست که نتوان از او انتقاد کرد. از نظر 
من افراد، شخصیت ها و مسئولین نه قدیس اند نه 

ابلیس.
هادی خامنه ای در پایان افزود: درباره موضع مجمع 
باید عرض کنم، در تحولات منطقه سرنوشت ما و 
مردم سایر کشورهای منطقه با هم گره خورده و 
اشتراک های تمدنی، مرزبندی ها را کنار زده است. 
این که آمریکا برای امنیت خود و دوستانش در 
منطقه حضور پیدا می کند، چطور می توانیم با این 

شرایط نسبت به مرزها بی اعتنا باشیم.

دبیر کل مجمع نیروهای خط امام )ره(:

بايد به دولت کمک کنیم تا بر مشکلات فائق آيد
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خبر
رئیس مرکز فوریت های پزشکی البرز گفت: از ابتدای مهر 
استان  در  منوکسیدکربن  استنشاق  اثر  بر  نفر  تاکنون ۲۰ 

مسموم شده اند.
مهرداد بابایی اظهار کرد: ۱3 نفر از این افراد به بیمارستان 

امدادگران مرکز  توسط  مابقی هم در محل  و  منتقل شده 
فوریت های پزشکی تحت درمان قرار گرفتند.

بابایی خاطرنشان کرد: سال گذشته 53۲ نفر دچار مسمومیت 
شدند که ۱5 نفر آنان جان خود را از دست دادند. 

سر و کله قاتل خاموش پیدا شد!

سونیا سهیلی - شهرک صنفی شیخ آباد 
یکی از ظرفیت های بزرگ اقتصادی استان 
البرز به شمار می رود که می تواند در چرخه 
باشد.  کارساز  بسیار  البرز  استان  اقتصادی 
استانی که این روزها تلاش برای تسریع در 

حرکت چرخ اقتصاد آن افزایش یافته است.
جالب است بدانیم که شهرک صنفی شیخ 
آباد ۱5 سالی است که از ظرفیت آن مغفول 
مانده ایم. ظرفیتی که می تواند برای 7 هزار 
خانوار اشتغال ایجاد کند و به قول استاندار البرز 

زندگی 7 هزار نفر را در البرز سامان بخشد.
مشکلات زیرساختی همچون نبود برق، آب، 
گاز و.. باعث شده بود تا حدود ۲ هزار واحد 
صنفی در 35 هکتار از اراضی این شهرک 
تاکنون بدون استفاده بماند و امروز شاهد آن 
بودیم با اتصال برق این واحدها چراغ شیخ 
احیای  برای  سرآغازی  تا  شود.  روش  آباد 
در  گذاری  سرمایه  تومان  میلیارد  هزار   ۲

استان البرز باشد.
از  اتصال برق تنها یکی  باید توجه داشت، 
و  بوده  آباد  نیازهای شهرک صنعتی شیخ 
مسوولان نباید از سایر نیازهای این شهرک 

غافل بمانند.

اشتغال مهم است حتی برای یک نفر!
محمد علی نجفی در ستاد تسهیل و رفع 
در  پنجشنبه  استان که صبح  تولید  موانع 
شهرک صنفی شیخ آباد برگزار شد، با بیان 

و  جدیت  با  شهرک  این  احیا  برای  اینکه 
حساسیت ویژه ای در جلسات حضور پیدا 
می کردم، افزود: پروژه ای که امکان ایجاد 
از  باشد  نفر را داشته  اشتغال برای 7 هزار 

اهمیت بالایی برخوردار است.
وی ادامه داد: ایجاد اشتغال حتی برای یک 
نفر نیز در این شرایط خاص کشور بسیار حائز 
اهمیت است از این رو بر خود وظیفه می دانم 
که در چنین روندی با اهتمام ویژه ای نظارت 

و پیگیری داشته باشم.
نجفی با بیان اینکه البرز در راستای ایجاد 
مقاومتی  اقتصاد  اهداف  تحقق  و  اشتغال 
از برترین های کشور است، گفت: مردم و 
هستند  آگاه  امر  این  بر  مربوطه  مسئولان 
که آمارهای ارائه شده در حوزه های مختلف 
اعم از اشتغال و... از سامانه های معتبر کشور 

اتخاذ می شود.

سامان چند هزار زندگی
پیگیری های مجدانه مجموعه  با  افزود:  وی 
استان، اکنون چراغ شهرک صنفی شیخ آباد 
روشن شده و سایر موانع نیز باید با همراهی سایر 

دستگاه ها و به خصوص شهرداری حل شود.
اندازی این  با راه  البرز اضافه کرد:  استاندار 
شهرک تنها اشتغال ایجاد نمی شود، بلکه 

زندگی چند هزار انسان سامان می گیرد.
وی با اشاره به معضل بیکاری و تبعات غیر 
قابل جبران آن برای فرد و جامعه گفت: بر 

اساس موضوعات مربوط به شهرک صنفی 
شیخ آباد که حدود ۱5 سال بلاتکلیف بود 
را به جد پیگیری کرده و برای حل موانع 

تمهیدات لازم اندیشیده شد.

تولید و اشتغال جناح بندی ندارد
نجفی افزود: سال گذشته بیش از 53 هزار 
اشتغال در استان البرز ایجاد شد که با توجه 
به حجم بزرگ تقاضای کار به خصوص از 
سوی فارغ التحصیلان، این روند امسال نیز 
با جدیت دنبال می شود و تا کسب رضایت 

مردم ادامه دارد.
وی خاطرنشان کرد: یکی از بزرگترین دغدغه 
سرمایه  بلاتکلیفی  خصوص  در  من  های 
گذاری های صورت گرفته در این شهرک بود 
چراکه این حجم از سرمایه بسیار به ویژه در 

این شرایط کشور بسیار ارزشمند است.
استاندار البرز گفت: فارغ از اندیشه ها و جناح 
بندی های مختلف، برای سرعت بخشی به قطار 

رونق تولید و اشتغال استان تلاش می کنیم.

اختلال در شیخ آباد ممنوع!
وی افزود: باید از فرصت ها بهره بگیریم و 
اتحادیه ها و صنف های مختلف با یکدیگر در 
نهایت همدلی و اتحاد این شهرک را سامان 
در  تسریع  مانع  ها  اختلاف  چراکه  دهند، 

پیشبرد امور می شود.
اقدامات  برخی  با  نباید  کرد:  عنوان  نجفی 

نسنجیده در راه اشتغال حدود 7 هزار نفر 
اختلال ایجاد شود.

وی گفت: در خصوص آب و گاز و پرونده قضایی 
این شهرک نیز باید تدابیر لازم اتخاذ شود.

ثمره تلاش
نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی 
ایجاد  اهمیت  به  اشاره  با  نشست  این  در 
بسترهای اشتغال در شرایط کنونی کشور 
با  البرز  امر در استان  این  خاطرنشان کرد: 

جدیت دنبال می شود.
عزیز اکبریان افزود: مجموعه استان و به خصوص 
استاندار البرز مجدانه در راه احیا شهرک صنفی 
شیخ آباد پس از ۱5 سال بلاتکلیفی، با این 

ظرفیت عظیم اشتغال زایی اقدام کردند.

چراغی که روشن شد
رییس اتاق اصناف البرز نیز در این نشست 
البرز  استاندار  های  پیگیری  از  قدردانی  با 
آباد،  شیخ  اندازی شهرک صنفی  راه  برای 
اظهار داشت: طی ۱5 سال چنین جدیتی 
برای راه اندازی این شهرک دیده نشده بود 
ولی استاندار البرز با بازدیدها و پیگیری های 

مستمر این روند را احیا کرد.
در  بزرگی  سرمایه  افزود:  کریمی  حمید 
با  رو  این  از  بود  مانده  بلاتکلیف  این شهرک 
پیگیری های صورت گرفته و حضور در نشست 
های تخصصی این امر مهم و حیاتی پیگیری شد.

موسسه تحقیقات واکسن و سرم سازی رازی 
و سازمان انتقال خون کشور طرح تغییر بستر 
تولید سرم های درمانی از اسب به انسان را 
در جلسه ای مورد بحث و بررسی قرار دادند.
با مدیرعامل  دکتر علی اسحاقی در دیدار 
حضور  با  که  کشور  خون  انتقال  سازمان 
معاونان موسسه برگزار شد، در رابطه با پروژه 
مشترک پیشنهادی از سوی سازمان انتقال 
خون کشور، اظهار کرد: آغاز این همکاری 
بر مبنای پروژه های تحقیقاتی خواهد بود 
تا چگونگی و قابلیت انجام آن مشخص شود؛ 
با توجه به اینکه موسسه رازی تجربه تولید 
فرآورده های ضد مارگزیدگی، عقرب زدگی 
و سایر فرآورده ها را دارد، می تواند در اجرای 

این پروژه مفید واقع شود.
وی تغییر فرآیندهای بستر تولید سرم ضد 
مار گزیدگی و ضد عقرب زدگی موسسه 
این  اهداف  از  را  انسان  به  اسب  از  رازی 
همکاری عنوان کرد و افزود: سازمان انتقال 

خون تنها در خصوص سرم ضد هاری چنین 
تجربه ای را عملیاتی کرده و این پیشنهاد در 
راستای همکاری برای تولید سرم هایی نظیر 
ضد مار و عقرب گزیدگی، کزاز، دیفتری و از 

این قبیل بیماری ها ارائه شده است.
دکتر اسحاقی با اشاره به اینکه بر اساس این 
پیشنهاد برای تولید سرم های ضد دیفتری 
و ضد کزاز از انسان به جای اسب استفاده 
شود، گفت: تاکنون در دنیا برای تولید مقادیر 
کم از این روش استفاده شده و امکان اجرای 
این پیشنهاد در موسسه رازی نیز با همکاری 

سازمان انتقال خون وجود دارد.
بانک  اینکه  بیان  با  رازی  موسسه  رئیس 
خون  انتقال  سازمان  در  زیادی  پلاسمای 
وجود دارد که بسیاری از پلاسماها از بین می 
رود، ادامه داد: به شکل تئوری با استخراج 
آنتی بادی ها از این پلاسماها و استحصال 
آن، می توان نسبت به درمان بیماری هایی 
اینکه  اما  اقدام کرد،  نظیر کزاز و دیفتری 

بتوان دست به چنین کاری  در عمل هم 
زد، نیازمند مطالعه و تحقیق در این رابطه 

هستیم.

در  ارزشمندی  تجربه  رازی  موسسه 
تولید سرم های ضد اختصاصی دارد

اله  پورفتح  اکبر  علی  دکتر  همچنین 
نیز  انتقال خون کشور  مدیرعامل سازمان 
تجربیات  انتقال خون  سازمان  کرد:  اظهار 
ارزشمندی در زمینه تولید داروهای مشتق از 
پلاسما دارد و حدود 6۰ درصد این داروها به 
روش پالایش قراردادی با استفاده از ظرفیت 

پالایشگرهای خارجی تامین می شود.
وی با بیان اینکه موسسه رازی سابقه بسیار 
خوبی در تولید ایمونوگلوبین های اختصاصی 
و سرم های ضد مار و عقرب دارد، گفت: این 
محصولات در دنیا دارای ارزش بالایی بوده 
و حدود 7۰ درصد قیمت سرم های ضد 
اختصاصی مربوط به ماده اولیه آن است. در 

این نشست نیز پیشنهاد تغییر فرآیندهای 
عقرب  ضد  و  مار  ضد  سرم  تولید  بستر 
موسسه رازی از طرف سازمان انتقال خون 

مطرح شد.
دکتر پورفتح اله افزود: در این شیوه، بستر 
تولید سرم های ضد مار و ضد عقرب از اسب 

به انسان تغییر می یابد.
با  کشور  خون  انتقال  سازمان  مدیرعامل 
اشاره به تجربه این سازمان در زمینه تولید 
پلاسمای اختصاصی ضد هاری و اینکه این 
فرآیند را می توان برای تولید سایر سرم های 
ضد اختصاصی گسترش داد، گفت: با توجه 
به سابقه طولانی موسسه رازی در تولید سرم 
های درمانی ضد مارگزیدگی و عقرب زدگی، 
تحقیقاتی  طرح  قالب  در  دادیم  پیشنهاد 
مشترک با این موسسه، ابتدا از طریق امکان 
سنجی، فرآیند تغییر از بستر اسب به بستر 
انسانی را بررسی کنیم و در صورت مثبت 

بودن نتیجه، وارد فازهای بعدی شویم.

رای اصلاحی
خواهان: خانم پروین شهیمی فرزند محمد با وکالت آقای هاشم هوشیار فرزند قاسم به نشانی تهران جردن خ 

ناهید شرقي پ ۲۱ واحد۱
خواندگان: ۱.آقای احمد ملکي پاک ۲. آقای حمیدرضا خزائي 3. خانم سارا ملکي پاک 4. خانم رقیه بیات 5. آقای امین ملکي 
پاک 6. خانم سارا قلخاني همگي به نشاني مجهول المکان 7. آقای نصراله رسولي فرزند نامدار به نشاني کرج جاده ملارد 

پارک منظریه ۲6 متري حافظ سه راه رکن آباد روبروي ساختمانهاي مجلس طبقه فوقاني آموزشگاه رانندگی نوین واحد3
خواسته ها:۱.مطالبه خسارت ۲. الزام به تنظیم سند رسمي ملک3. اعتراض به قرار رد دفتر بسمه تعالی به تاریخ 
۹7/6/۱4در وقت فوق العاده جلسه دادگاه تشکیل است پرونده کلاسه ۸۹۰674 تحت نظر است با بررسی اوراق و 

محتویات پرونده ختم دادرسی را اعلام به شرح ذیل اقدام به انشای رای می نماید.
شماره  نهایی  تصمیم  کرج  حقوقي  عمومي  دادگاه   ۲۱ شعبه   ۸۹۰۹۹۸۲6۱۲۱۰۰66۸ کلاسه  پرونده 

۹7۰۹۹7۲6۱۲۱۰۰۲۲۰
رای دادگاه

عطف به تذکار محکوم لها بانو پروین شهیمی مبنی بر اینکه در مفاد دادنامه شماره ۸۲7- ۹۲/۹/3۰ شعبه محترم 
بیست و یکم در پرونده کلاسه ۸۹۰674 نام خانوادگی خوانده ردیف هفتم به جای ذکر »بیات« »پاک« آمده و سهو 
قلم صورت گرفته است. دادگاه پرونده امر را تحت نظر قرار داد ملاحظه می نماید ایراد وارد است هرچند مدعی و 
خواهان در متن دادخواست خانم رقیه را با نام خانوادگی پاک معرفی کرده ولی در اثنای رسیدگی و اخذ استعلام 
ثبتی کاشف بعمل آمده که اسم خانوادگی مشار الیه بیات می باشد و با وجودی که متقاضی مراتب را اعلام کرده 
ترتیب اثری در این زمینه داده نشده است علی ایحال دادگاه با جواز حاصله از اختیارات مندرج در ماده 3۰۹ از 
قانون آئین دادرسی مدنی نسبت به اصلاح نام خانوادگی محکوم علیها بانو رقیه از »پاک« به »بیات« در متن دادنامه 
اشعاری اقدام می نماید. رای صادره اصلاحی محسوب و از حیث حضوری و غیابی بودن تابع رای اصلی بوده و تسلیم 

روگرفت از حکم اصلی بدون پیوست کردن آن ممنوع می باشد.  97/15502/ف
معاون قضایی و دادرس شعبه 21 دادگاه حقوقی کرج - عارف رضائی

دادنامه
خواهان: آقای نورالدین بایتار فرزند خلیل با وکالت آقای رحیم استقبالی کوزه کنانی فرزند باقر به 
نشانی استان آذربایجان غربی - شهرستان ارومیه - ارومیه - خیام شمالی-جنب رادیولوژی دکتر 

جلیلی دفتر وکالت محمد دهقان طبق ماده 7۸ ق.آ.د.م جهت سهولت در ابلاغ
خوانده: آقای رحمان اسدزاده جوقانی فرزند احمد

خواسته: اعسار از پرداخت هزینه دادرسی
پرونده کلاسه ۹6۰۹۹۸۲6۱۰4۰۰55۸ شعبه 4 دادگاه عمومی حقوقی کرج تصمیم نهایی 

شماره ۹7۰۹۹7۲6۱۰4۰۰۰۸۸
رأی دادگاه

در مورد دعوی آقای نورالدین )نوراتین ( بایتار فرزند خلیل )تبعه کشور ترکیه با وکالت آقای رحیم 
استقبالی کوزه کنانی فرزند باقر به طرفیت آقای رحمان اسدزاده جوقانی فرزند احمد به خواسته 
اعسار از پرداخت هزینه دادرسی پرونده کلاسه ۹6۰6۹3 این شعبه به مبلغ ۱/575/۰۰۰/۰۰۰ 
ریال دادگاه نظر به استناد خواهان به شهادت شهود و استماع اظهارات گواهان که با وصف سکونت 
خواهان در شهر وان کشور ترکیه با ادعای همسایگی خواهان به عنوان منشا اطلاعات خود اجمالا 
به نابسامانی وضعیت مالی و اقتصادی وی در اثر بیماری و ورشکستگی اقتصادی گواهی نموده لکن 
قدر متیقن اظهارات ایشان به گونه ای نیست که موجب قناعت وجدان در اعسار خواهان از پرداخت 
کلی هزینه دادرسی باشد لذا دعوای خواهان را وارد تشخیص و باستناد به مواد 5۰4-5۰5- 5۰7 و 
5۱3 قانون آئین دادرسی دادگاههای عمومی و انقلاب در امور مدنی حکم به اعسار موقت خواهان 
از پرداخت 5۰٪ هزینه دادرسی صادر و اعلام می شود. بدیهی است با صدور حکم به نفع خواهان و 
خروج از اعسار از هزینه دادرسی از وی دریافت خواهد شد. رأی صادره حضوری و به فاصله بیست 

روز از ابلاغ قابل اعتراض در دادگاه محترم تجدیدنظر استان البرز خواهد بود.  97/15993/ف
رئیس شعبه چهارم دادگاه حقوقی کرج - سام خانیان

آگهي مربوط به تجدید نظر
آگهي ابلاغ دادخواست و ضمائم تجدیدنظرخواهي به آقاي/خانم

تجدیدنظرخواه آقاي نور الدین باتیار دادخواست تجدیدنظرخواهی به طرفیت تجدیدنظرخوانده آقاي رحمان اسد زاده جوقانی نسبت به دادنامه 
شماره ۹7-۰۰۸۸ در پرونده کلاسه ۹6۰6۹3 شعبه 4 دادگاه حقوقی   تقدیم که طبق موضوع ماده 73 و 346 قانون آئین دادرسي مدني به 
علت مجهول المکان بودن تجدیدنظرخوانده مراتب تبادل لوایح یک نوبت در یکی از جراید کثیر الانتشار آگهي مي گردد تا تجدیدنظرخوانده 
ظرف ده روز پس از تاریخ انتشار آگهی به دفتر دادگاه مراجعه و ضمن اعلام نشاني کام خود، نسخه ثاني دادخواست و ضمائم تجدید نظرخواهی 
را دریافت و چنانچه پاسخی دارد کتبا به این دادگاه ارائه نماید. در غیر اینصورت پس از انقضاء مهلت مقرر قانوني نسبت به ارسال پرونده به دادگاه 

تجدیدنظر اقدام خواهد شد.  97/15994/ف
مدیر دفتر دادگاه حقوقي شعبه 4 دادگاه عمومی حقوقي کرج - حوا کریمي 

کرج-میدان نبوت-بلوار ملاصدرا-روبروي پارک نبوت - پلاک 120-124

با همکاری مشترک موسسه رازی و سازمان انتقال خون کشور صورت گرفت

بررسی طرح تحقیقاتی برای تولید سرم های درمانی

فرماندار کرج خبرداد:
 ایجاد 10۶5 فرصت شغلی در 

روستاهای شهرستان کرج
کشاورزی بیشترین سهم اشتغال

معاون استاندار البرز و فرماندار 
ویژه شهرستان کرج از تصویب 
روستایی  اشتغال  طرح   ۹۸
خبر داد و گفت: با پرداخت 3۰  
میلیارد تسهیلات بانکی، هزار و 
65 فرصت شغلی طی ماه های 
روستاهای شهرستان  در  اخیر 

کرج ایجاد شده است.
»مهندس سیروس شفقی« در حاشیه جلسه کارگروه تخصصی 
اشتغال استان با استناد به آمار ثبت شده در سامانه اداره کار به 
تشریح روند اقدامات شهرستان کرج در حوزه اشتغالزایی روستایی 
پرداخت و اظهار داشت: سهم اشتغال روستایی در شهرستان کرج 
3۰ میلیارد بوده است که از این رقم ۹۸ طرح اشتغالزا در کارگروه 
اشتغال شهرستان به تصویب رسیده و ۹3 پرونده نیز به بانک ها 

جهت پرداخت تسهیلات بانکی معرفی شده است.
وی با اعلام اینکه طی ماه اخیر، از طرح های معرفی شده به 
برای  اشتغال روستایی، ۹۹7 شغل  بانک ها در بخش توسعه 
روستاییان عزیز ایجاد شده است، به تفکیک اعتبار پیش بینی 
شده در هر بخش را نیز برشمرد و افزود: اعتباری که برای اشتغال 
روستایی در بخش کشاورزی و منابع طبیعی ۱3.5 میلیارد تومان، 
صنایع و معادن 3 میلیارد تومان، خدمات و فناوری اطلاعات4.5 
میلیارد تومان،گردشگری 3 میلیارد تومان، صنایع دستی و فعالیت 
های فرش های دستباف 3 میلیارد تومان و سرمایه در گردش 
واحدهای تولیدی مستقر در نواحی صنعتی روستایی و شهرهای 

زیر ۱۰ هزار نفر نیز3 میلیارد تومان بوده است.
فرماندار شهرستان کرج همچنین سهم هر بخش در ایجاد شغل 
مورد تشریح قرارداد و با بیان اینکه بیشترین سهم اشتغالزایی در 
بخش روستایی کرج حوزه کشاورزی و منابع طبیعی است، ادامه 
داد: 45 درصد  از سهم اشتغال در روستاهای کرج با بیشترین رقم 
به بخش کشاورزی و منابع طبیعی اختصاص دارد و سایر بخش 
ها شامل فعالیت های خدماتی و فناوری اطلاعات با ۱5 درصد در 

رتبه دوم قرار دارند.
وی افزود: ۱۰ درصد  از سهم اشتغالزایی روستایی در روستاهای 
درصد  کوچک،۱۰  معادن  و  صنایع  بخش  در  کرج  شهرستان 
گردشگری،۱۰ درصد صنایع دستی و ۱۰ درصد مابقی نیز مربوط به 
فعالیت واحدهای تولیدی در نواحی صنعتی روستایی کرج می باشد.

 معاون استاندار البرز توسعه اشتغال روستایی ایجاد شده در کرج 
را نیز هزار و 65 نفر شغل اعلام کرد و افزود: بیشترین سهم شغل 

ایجاد شده از این سرفصل مربوط به صنعت و خدمات است.

خبر

چهارمین نیروگاه گازی البرز
به بهره برداری رسید

چهارمین نیروگاه گازی استان البرز در آئینی با حضور استاندار 
البرز در شهرستان اشتهارد به بهره برداری رسید.

مدیرعامل شرکت توزیع برق استان البرز در حاشیه این آئین به 
گفت: ظرفیت کلی این نیروگاه 5 مگاوات تولید برق است که 

اکنون توان تولید 4 مگاوات برق را دارد.
ناصر اسکندری افزود: وزارت نیرو به صورت قرارداد تضمینی برق 
این نیروگاه را خریداری می کند. وی بدون اشاره به میزان اعتبار 
صرف شده برای این نیروگاه گفت: ساخت این نیروگاه توسط 

بخش خصوصی انجام شده است.

15 طرح اشتغال پایدار روستایی و 
عشایری در طالقان تصویب شد

فرماندار طالقان از تصویب ۱5 طرح اشتغال پایدار روستایی و 
عشایری در بخش کشاورزی این شهرستان خبر داد.

جواد صادقلو افزود: اجرای این طرح ها با اعتبار بیش از ۱3 میلیارد 
ریال برای ۸۰ نفر اشتغالزایی به همراه دارد.

وی ادامه داد: اکنون 7۰ روستا در شهرستان طالقان وجود دارد که 
افزون بر فعالیت های کشاورزی در امر دامداری نیز فعالیت می کنند.
فرماندار طالقان بیان داشت: این شهرستان ضمن برخورداری 
از ظرفیت های کشاورزی و دامی، موقعیت گردشگری آن نیز 
برای روستائیان و ساکنان منطقه می تواند منبع درآمد باشد و بر 
این اساس طرح های مصوب با رویکرد تولیدات کشاورزی، دامی، 

خدماتی و گردشگری در روستاها اجرا می شود.

عملیات ایمنی در جاده کرج- چالوس 
اجرا شد

معاون راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز اعلام کرد که عملیات 
ایمنی و توسعه راه در بخش هایی از جاده کرج- چالوس اجرا شد.

عملیات ایمنی در جاده کرج- چالوس اجرا شد
عباس صفری اظهار داشت: شانه سازی محدوده کندوان، مرمت 
و نوسازی گارد ریل، لق گیری سنگ های معلق و احداث دیوار 
ایمنی در پیچ هزار بند در جاده کرج - چالوس از  جمله اقدامات 

انجام شده است.
وی گفت: با توجه به اهمیت ترافیکی جاده کرج - چالوس برای 
پیشگیری از حوادث پیش بینی نشده،عملیات ایمن سازی مسیر 

استمرار می یابد.

خبر

آگهی استخدام دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی البرز 
)نوبت اول(  

دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی البرز در نظر دارد جهت تکمیل نیروی انسانی مورد 
نیاز خانه های بهداشت از افراد واجد شرایط از طریق امتحان عمومی، تخصصی، مصاحبه و گزینش برای 
پذیرش رشته شغلی بهورز بصورت قرارداد کار معین آزمون استخدام برگزار نماید. برای کسب اطلاعات 
بیشتر به سایت معونت بهداشتی به آدرس https://health.abzums.ac.ir   مراجعه فرمائید.

دکتر داود مقیمی - معاون بهداشتی و رئیس مرکز بهداشت استان
شناسه آگهی 271195 - شناسه چاپ 295730 

دانشگاه علوم پزشکی
و خدمات بهداشتی درمانی البرز

معاونت بهداشتی

»دنیای هوادار« از چراغی که پس از 15 سال غفلت روشن شد گزارش می دهد

احیا 7 هزار شغل یا زندگی

معاون سیاسی استاندار البرز مطرح کرد:
مشکلات مالی بر سر راه

پروژه های عمرانی ورزشی 
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار البرز در خصوص 
وضعیت استان در حوزه ورزش گفت: 4۸ هیئت و ۱54 هزار 

ورزشکار ساماندهی شده در البرز فعالیت دارند.
عزیراله شهبازی در حاشیه بازدید از پروژه های در دست ساخت 
ورزشی شهرستان های کرج و فردیس در جمع خبرنگاران گفت: 
علی رغم مشکلات مالی که وجود دارد سرعت انجام این پروژه ها 

بالاست.
شهبازی با بیان اینکه برخی پروژه ها مربوط به سال های گذشته 

است افزود: امیدواریم این پروژه ها تا ایام بهمن ماه افتتاح شود.
نیز  کرج  نفری  هزار  شش  سالن  خصوص  در  ادامه  در  وی 
خاطرنشان کرد: امیدواریم با ادامه پیگیری ها و تجمیع امکانات، 

برخی از قسمت های این پروژه تا آخر امسال قابل استفاده شود.
وی ادامه داد: با توجه به فعالیت 4۸ هیئت ورزشی و ۱54 هزار 
ورزشکار ساماندهی شده؛ انتظارات زیادی در مورد ورزش وجود 

دارد چون فضاها به نسبت جمعیت اندک است .
امیر غفرانی، مدیرکل ورزش و جوانان استان هم در حاشیه این 
بازدید به آخرین وضعیت سالن شش هزار نفری اشاره و اعلام کرد: 
تاکنون ۲5 میلیارد تومان برای تکمیل این مجموعه هزینه شده و 

برای ادامه کار به ۲۰ میلیارد تومان دیگر نیاز است.
غفرانی افزود: این پروژه تا پیش از اجرای سقف 6۲ درصد پیشرفت 
فیزیکی داشت؛ با توجه به نزدیک شدن به اتمام مرحله ساخت 

سقف، با اتمام این بخش پیشرفت پروژه به ۸۲ درصد می رسد.
وی در خصوص وضعیت اعتباری پروژه نیز گفت: گران شدن ارز 
تأثیر زیادی بر پیشبرد کار داشته است و همین موضوع باعث شده 
اعتبار مورد نیاز برای ساخت این سالن از 3۰ میلیارد تومانی که در 

قبل پیش بینی شده بود فراتر برود.

خبر

فرمانده انتظامی استان البرز خبرداد
 کشف 100 میلیارد کالای قاچاق

در استان البرز 
البرز  استان  انتظامی  فرمانده 
گفت: ۱۰۰ میلیارد ریال کالای 
در  چهارشنبه  روز  در  قاچاق 

استان کشف شده است.
محمدیان  عباسعلی  سردار 
در حاشیه بازدید از نمایشگاه 
جمع  در  پلیس  کشفیات 
 ۱۰۰ کرد:  اظهار  خبرنگاران 
میلیارد ریال کالای قاچاق در 

استان البرز کشف شده است.
وی در ادامه اضافه کرد: 6 هزار لیتر سوخت قاچاق که از مبادی 

خارج از شبکه سوخت توزیع شده نیز جزو کشفیات بوده است.
و  قاچاقچی   ۱6۸ اینکه  بابیان  البرز  استان  انتظامی  فرمانده 
سه  از  کرد:  عنوان  دستگیرشده اند،  مخدر  مواد  توزیع کننده 

قاچاقچی ۱5۱ کیلوگرم مواد مخدر کشف شد.
سردار محمدیان با اشاره به اینکه ۸6 سارق در قالب ۱۰ باند 
دستگیرشده اند، افزود: سه باند از این سارقان در استان های دیگر 

بودند.
وی ادامه داد: این سارقان به 3۰ فقره سرقت سند نمره خودرو 
اعتراف کرده اند و شش فقره کشف و تحویل پلیس داده شده است.

چندین  که  مطلب  این  بابیان  البرز  استان  انتظامی  فرمانده 
موتورسیکلت سنگین طی ۲4 ساعت گذشته کشف شده است، 
گفت: 7۰۰ دستگاه دپو کولرگازی به ارزش 6۰ میلیارد ریال نیز 

توسط مأموران پلیس استان کشف و ضبط شده است.
سردار محمدیان ادامه داد: یک هزار طاقه پارچه به ارزش 6۰ 

میلیارد ریال نیز از دیگر کالاهای کشف  شده است.

خبر
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شهری
رئیس پلیس کرج از شناسایی کارگاه تولید ضد یخ تقلبی در این شهرستان 
خبرداد و گفت: افزون پلمب این کارگاه ، 66 هزار لیتر ضدیخ تقلبی کشف شد.

سرهنگ حسنعلی فیروزخواه افزود: درپی شناسایی و توقیف یک دستگاه 
کامیون حامل بار ضد یخ تقلبی پیگیری موضوع به صورت ویژه در دستور 

کار ماموران کلانتری 4۱ خرمدشت کرج قرار گرفت.

فیروزخواه خاطرنشان کرد: ماموران با هماهنگی مراجع قضایی کارگاه را 
بازرسی و 66 هزار لیتر ضد یخ تقلبی، دستگاه پرکن، ۲۰ دستگاه خط ریل 
، دستگاه چسب زن و تعداد زیادی لیبل و برچسب شرکت های تقلبی 
کشف کردند. وی افزود: ارزش تقریبی این مواد هشت میلیارد ریال برآورد 

شده است.

کارگاه تولید ضد یخ تقلبی در کرج پلمب شد

پسماند  مدیریت  سازمان  سرپرست 
شهرداری کرج از تدوین اطلس ساماندهی 

پسماند خبر داد.
کارگروه  جلسه  سومین  در  نصیري  اصغر 
در  که  کرج  شهرستان  پسماند  مدیریت 
اقدامات  از  گزارشی  شد  برگزار  فرمانداری 
انجام شده در رابطه با مدیریت پسماند ارایه 
داد و گفت: طرح تفکیک از مبدا و جمع 
آوری پسماند جهت تبدیل آن به کمپوست 
از جمله پروژه هایی است که قابلیت اجرا 

شدن در شهر کرج را دارد.
وي به ساماندهی خاک و نخاله در کرج اشاره 
کرد و گفت: روزانه در سطح شهرستان کرج 
۹۰۰ تن زباله در هر ۲4 ساعت تولید می 
شود که از این رقم شهرهای کرج و فردیس 

روزانه 5 تا 6 تن تولید زباله دارند.
سرپرست سازمان مدیریت پسماند شهرداري 
کرج بر لزوم پیش بینی طرح جامع مدیریت 
پسماند و راه اندازی اخیر کارخانه پسماند 
این  اندازی  راه  با  افزود:  و  داد  خبر  کرج 
کارخانه تلاش می کنیم دفع زباله و معضل 
شیرابه ها که اثرات بسیار نامطلوبی در محیط 

زیست دارد را به حداقل برساندیم.
نصیری با اشاره به قرارداد منعقده با دانشگاه 
این  تا  بیان کرد: مقرر شد  تربیت مدرس 
را  پسماند  مدیریت  جامع  طرح  دانشگاه 

طراحی کند.
نویس  پیش  امروز  افزود: خوشبختانه  وی 
طرح جامع مدیریت پسماند کلانشهر کرج 

را دریافت کرده ایم و یکی از اقدامات بسیار 
خوب در حوزه پسماند در شهرداری کرج 

خواهد بود.
نصیری با اشاره به اینکه این طرح به اداره 
کل محیط زیست ارجاع شد تا نظرات خود 
را در این طرح بیان کنند، یادآور شد: بعد 
از تایید اداره کل محیط زیست و تصویب 
شورای شهر کرج طرح به کارگروه مدیریت 

پسماند ارجاع می شود.
وی با اعلام اینکه دو قرارداد بسیار مهم در 
سازمان مدیریت پسماند در خصوص حمل 
پسماند منعقد شده است، گفت: یک قرارداد 
در خصوص حمل پسماند از سکوهای موقت 
به مرکز حلقه دره داشتیم که با همه تورم 
های موجود، منفی ۲5 درصد کاهش قیمت 
داشتیم که 4/5 میلیارد تومان برای هرسال 
برای سازمان مدیریت پسماند صرفه جویی 

داشته است.
نصیری با بیان اینکه در طی 3 سال با در 
نظر گرفتن تورم در کشور ۱6 میلیارد تومان 
در بحث حمل برای ما صرفه جویی داشته 
است، افزود: در موضوع دفع زباله نسبت به 
سال گذشته در هر تن زباله ۱۰۰۰ تومان 
کاهش قیمت داشته ایم که یکی از بهترین 

اتفاقات در صرفه جویی بود.
خصوص  در  دیگری  بخشی  در  وی 
خودروهای حمل زباله، گفت: این خودروها 
استانداردهای لازم جهت جلوگیری از پخش 

شیرابه در سطح شهر را دارد.

نصیری اضافه کرد: برای جذب سرمایه گذار 
در پروژه های دیگری از جمله زباله سوزی، 
مدیریت صحیح شیرابه و سایر موضوعات در 

محل حلقه دره نیاز داریم.
وی با اشاره به اینکه شهر کرج ۹۰۰ تن زباله 
تولید می کند، افزود: مقرر شد تا بر اساس 
تصمیمات کارگروه مدیریت پسماند کل زباله 
استان را پذیرش کنیم که روزانه ۱7۰۰ تن زباله 

در منطقه حلقه دره را جمع آوری می کنیم.
کرج  شهرداری  پسماند  سازمان  سرپرست 
زباله در  میزان  این  تولید  خاطرنشان کرد: 
سطح استان معضل شیرابه را نیز دارد که نیاز 
به حمایت در مدیریت و اقدامات بهینه را دارد.
این مسئول افزود: مطابق با ماده 4 اساسنامه 
مدیریت پسماند و همچنین ماده 7 قانون 
مدیریت پسماند همه وظایف مدیریت اجرایی 
با سازمان پسماند است که در این مدریت 

پسماند برخی از وظایف ما پراکنده شده که 
لازم است یک مدیریت جامعی صورت گیرد.

گفت:  زباله  تفکیک  خصوص  در  نصیری 
۱۰ منطقه شهرداری زباله های مناطق را 
به پیمانکاران واجد شرایط از مبدا تا منطقه 
دفع زباله سپرده اند که مطابق قراردادها در 
قدری ضعیف  ولی  پیشروی هستند  حال 
عمل می کنند و لازم به یک بازنگری کلی 

در آینده دارد.
سرپرست سازمان پسماند شهرداری کرج با 
اشاره به اینکه جمع آوری زباله های عفونی 
اینکه وظیفه سازمان مدیریت  به  با توجه 
پسماند نمی باشد، گفت: جمع آوری زباله 
های عفونی در کرج و فردیس که روزانه 5 تا 
6 تن است جمع آوری می شود که مطابق 
با استاندارد جهانی دفن زباله های عفونی در 

مجموعه حلقه دره انجام می شود.

سرپرست سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج:

اطلس ساماندهی پسماند کرج
تدوين می شود

رئیس شورای شهر کرج:
از تعداد لوایح ارجاعی به شورای شهر 

کاسته شود
رئیس شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به اینکه تعداد لوایح 
ارسالی به شورا زیاد است، بر ضرورت کاهش این لوایح تاکید کرد. 
عباس زارع در نطق پیش از دستور نود و ششمین جلسه رسمی 
شورای اسلامی شهر کرج خواستار کاهش تعداد لوایح ارسالی از 

سوی شهرداری به شورا شد.
وی با تاکید بر این موضوع که شورا باید بیشتر وقت خود را باید به 
نظارت اختصاص دهد، گفت: در حال حاضر شورا باید بیشتر وقت 
خود را روی بررسی لوایح بگذارد در صورتی که نظارت بر شهر و 

شهرداری از مهم ترین وظایف شورا است.
وی در ادامه از اعضایی که نطق پیش از دستور داشتند قدردانی 
کرد و افزود: این نشان دهنده نظارت اعضا بر عملکرد شهرداری و 

شیوه خدمت رسانی در شهر است.
زارع خواستار توجه به تذکرات اعضای شورا به شهرداری شد و 
ادامه داد: ملاک پیگیری تذکرات باید روزی باشد که این تذکرات 

در صحن شورا مطرح می شود.

رئیس کمیسیون سرمایه گذاری شورای اسلامی 
شهر کرج:

وضعیت نامناسب بخشی از پل میدان 
سپاه نیازمند پیگیری است

تامین منابع مالی شورای  رئیس کمیسیون سرمایه گذاری و 
اسلامی شهر کرج خواستار پیگیری وضعیت نامناسب بخشی از 

پل میدان سپاه شد. 
احد رسولی در نطق پیش از دستور نود و ششمین جلسه رسمی 
شورای اسلامی شهر کرج به وضعیت نامناسب بخشی از پل میدان 
سپاه پرداخت و افزود: قسمتی از ضلع شمالی عرشه پل نشست 
داشته و پیگیری های لازم جهت بررسی علت نشست از حدود 
4 ماه قبل انجام شده، لکن اقدامات عمرانی لازم به منظور رفع 
نشست انجام نشده و نیازمند پیگیری برای بهسازی و ترمیم است.
وی با اشاره به اینکه چهارمین بار است که این مورد را تذکر می 
دهد و هنوز اقدامی جهت بهسازی پل صورت نگرفته است، اضافه 
کرد: ضروری است پیگیری های لازم در این زمینه صورت گیرد.

رسولی از اصلاح آسفالت میدان سپاه تا پل میان جاده و از این پل 
تا چهار راه طالقانی نیز یاد کرد و ادامه داد: با اینکه این محدوده در 

مرکز شهر است اما مورد توجه قرار نگرفته است.
این عضو شورا ادامه داد: وضعیت این محدوده نابسامان است و به 

نظر می رسد ۱5 سال است که آسفالت آن دست نخورده است.

دبیر شورای اسلامی شهر کرج:
ساماندهی ورودی های شهر

ضروری است
دبیر اول شورای اسلامی شهر 
ساماندهی  ضرورت  بر  کرج 
ورودی های شهر کرج تاکید 

کرد. 
در  قاسمی  حاجی  مهدی 
و  نود  دستور  از  پیش  نطق 
ششمین جلسه رسمی شورای 
اسلامی شهر کرج با اشاره به 
اینکه ورودی های شهر نقش 
دارد،  معرفی شهر  در  مهمی 

ساماندهی این ورودی ها را ضروری دانست.
این عضو شورا اظهار داشت: امیدوارم در آینده ای نزدیک بتوانیم 
ورودی شمالی شهر را در مرحله اول ساماندهی و از وضعیت فعلی 

خارج کنیم.
دبیر شورای شهر کرج در بخش دیگری به ضرورت انسجام در بدنه 
مدیریت شهری اشاره کرد و گفت: اگر هر کدام از کارکنان، مدیران 
و اعضا با قدرت به وظایف خود عمل کنند شاهد رضایت بیشتر 

شهروندان از مجموعه مدیریت شهری خواهیم بود.
وی اضافه کرد: با انتخاب شهردار تحرک و پویایی دوباره ای در 
شهر ایجاد شده  که امیدوار هستیم به سیاست ها و اهداف اصلی 

و مهم مدیریت شهری نزدیک تر شویم.
حاجی قاسمی با اشاره به بازدید های شهردار منتخب از پروژه 
های عمرانی و قدردانی از تلاش بی وقفه وی، اظهار کرد: تصور 
می کنم شهردار کرج بتواند گزارش خوبی از وضعیت پروژه های 

عمرانی ارایه کند.

پلمپ واحدهای صنفی غیرمجاز 
در منطقه 7

امیرحسین کاظمینی در تشریح این خبر افزود: با پیگیری مستمر 
ماموران موظف خدمات شهری و با اخذ حکم از مراجع قضایی 5 

واحد صنفی پلمب شد.
وی ادامه داد: پلمب این واحدهای صنفی پس از ابلاغ اخطارهای 
قانونی توسط واحد اصناف، حقوقی و اجراییات منطقه 7 و با اخذ 
حکم قضایی انجام شد که طی آن واحدهایی که در موجب سد 

معبر شده بودند از ادامه فعالیت منع شدند.
مدیر منطقه 7 شهرداری کرج با اشاره به اینکه صنوف پلمب شده 
در محدوده اوقافی ها واقع  شده است، گفت: طی هفته گذشته 
بیش از 6۰ مورد اخطاریه به صنوف متخلف نیز از سوی این واحد 

صادر شده است.

خبرخبر

سرپرست شهرداری کرج با گلایه از کندی 
روند تکمیل پروژه بزرگراه شمالی گفت: قرار 
پیشرفت  درصد  دو  ماه  هر  پروژه  این  بود 
ماه  هفت  طی  ولی  باشد  داشته  فیزیکی 
گذشته تنها ۱.7 درصد پیشرفت داشته است.

علی اصغر کمالی زاده در جلسه شورای شهر 
کرج اظهار کرد: امیدوارم با همکاری شورای 
شهر و مجموعه شهرداری خون تازه ای در 
رگ های شهر جریان پیدا کند و مشکلات 
شهروندان در کوتاه ترین زمان ممکن حل 

شود.
پروژه  تکمیل  روند  کندی  از  گلایه  با  وی 
بزرگراه شمالی ادامه داد: قرار بود این پروژه 
هر ماه دو درصد پیشرفت فیزیکی داشته 
باشد ولی طی هفت ماه گذشته تنها ۱.7 

درصد پیشرفت داشته است.

تمام  نیمه  عمرانی  های  پروژه  تکمیل 
شهرداری تا پایان سال

وی ادامه داد: معارضین و مشکل تامین برق 

از مهم ترین دلایل کندی پیشرفت فیزیکی 
این پروژه هستند که برای حل آن ها نماینده 
ویژه ای انتخاب شده تا هر چه زودتر این موانع 

برطرف شود.
کمالی زاده در ادامه با تاکید بر تلاش برای 
تکمیل پروژه های نیمه تمام شهر توضیح داد: 
تلاش می کنیم با تخصیص اعتبار مناسب و 
همت شبانه روزی مجموعه اکثر پروژه های 
نیمه تمام شهر تا پایان سال به بهره برداری 

برسد.
سرپرست شهرداری کرج ابراز کرد: علاوه بر 
این تا پایان سال پنج پروژه مشارکتی نیز 
کلنگ زنی می   شود تا با تکمیل آن ها زمینه 
رضایت شهروندان بیش از پیش فراهم شود.

درون  های  اتوبوس  نابسامان  وضعیت 
شهری در کرج

کمالی زاده در بخش دیگری از صحبت های 
خود با گلایه از فرسوده بودن ناوگان حمل 
در حال حاضر  نقل عمومی کرج گفت:  و 

۲6۰ دستگاه اتوبوس بخش خصوصی و ۸۰ 
دستگاه اتوبوس ملکی شهرداری در سطح 

شهر مردم را جا به جا می کنند.
وی اظهار کرد: تعداد اتوبوس های کرج در 
قابل  میزان  به  قبل  سال  با شش  مقایسه 
توجهی کاهش یافته و این امر رضایت بخش 

نیست.
وی ابراز کرد: از این تعداد هم 3۰ دستگاه به 
دلیل فرسوده بودن از چرخه فعالیت خارج 
به  مجددا  تا  دارند  نوسازی  به  نیاز  و  شده 

چرخه بازگردند.
وی ادامه داد: عمر ناوگان حمل و نقل عمومی 
۹.5 سال است ولی اتوبوس های کرج اغلب 
نشان  این  و  دارند  عمر  سال  از ۱۰  بیش 
نقل عمومی شهر  و  ناوگان حمل  می دهد 

فرسوده است.
وی گفت: امید است با راه اندازی خطوط بی 
آر تی و استفاده از مشارکت بخش خصوصی 
نقل  و  حمل  وضعیت  در  تغییری  بتوانیم 

عمومی کرج ایجاد کنیم.

انتقاد سرپرست شهرداری کرج از روند کند پروژه بزرگراه شمالی

کمالی زاده: پیشرفت ۱/7 درصدی 
در هفت ماه قابل قبول نیست

بر  کرج  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  نایب 
اتمام پروژه های نیمه تمام و عدم واگذاری 
به منظور پرداخت بدهی ها؛  این پروژه ها 

تاکید کرد.
منصور وحیدی در نطق پیش از دستور نود و 
ششمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر 

کرج به پروژه نیمه تمام پارک ایران زمین 
اشاره کرد و گفت: این پروژه حدود ۹ سال 

است که نیمه تمام باقی مانده است.
اعلام  رغم  علی  کرد:  اضافه  شورا  عضو  این 
آمادگی پیمانکار برای اتمام پروژه پیگیری های 

لازم در این خصوص صورت نگرفته است.
وی با تاکید بر این موضوع که نباید به واسطه 
بدهی، پروژه های نیمه تمام را واگذار کنیم، 
اظهار داشت: پروژه های نیمه تمام اگر به بهره 
برداری برسند درآمدزایی چند برابری خواهند 
داشت و این مهم برای اقتصاد شهرداری به 

صرفه تر است.
برون سپاری  به  وحیدی در بخش دیگری 
سالن های ورزشی به همت سازمان فرهنگی 
اشاره کرد و گفت: خوشبختانه سالن های 
پیدا  بهتری  وضعیت  روش  این  با  ورزشی 

کرده اند.
کرج  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  نایب 
همچنین به وضعیت پروژه نیمه تمام استخر 
برزنت اشاره کرد و افزود: متاسفانه پیمانکار 
پروژه  اتمام  از  مختلف  به دلایل  پروژه  این 
خودداری می کرد که طی حرکتی جهادی 

از سوی سازمان فرهنگی اتمام این پروژه به 
مزایده گذاشته شد.

وحیدی در ادامه به بازدید خود از مجموعه 
دولتی رعد اشاره کرد و افزود: این مجموعه 
از  آن  بودجه  تأمین  و  ندارد  دولتی  بودجه 

طریق کمک های مردمی است.
مجموعه  این  کرد:  اضافه  شورا  عضو  این 
درخواست های ناچیزی دارد و ما می توانیم 
این  به  را  مطلوبی  خدمات  مالی،  تزریق  با 
مجموعه که مرکز نگهداری از کم توانان است 

ارایه کنیم.

نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج مطرح کرد

درآمدزايی چند برابری با اتمام پروژه های نیمه تمام

رئیس کمیسیون عمران شورای اسلامی
شهر فردیس:

طرح بازارچه ساماندهی دستفروشان 
فردیس دارای نقاط قوت فراوانی است

طرح بازارچه ساماندهی دستفروشان فردیس دارای نقاط قوت 
شهر  اسلامی  شورای  عمران  کمیسیون  رئیس  است  فراوانی 
فردیس گفت: بازارچه ساماندهی دست فروشان فردیس دارای 

نقاط قوت فراوانی است.
ساماندهی  بازارچه  از  بازدید  حاشیه  در  احمدوند  حسین 
دستفروشان فردیس که عصر سه شنبه انجام شد، با بیان اینکه 
دستیابی به نتیجه مطلوب طرح نیازمند حمایت همه جانبه 
مسئولان است، اظهار کرد: اگر به اقدامی که در دست انجام داریم، 
ایمان داشته باشیم و برای اهداف آن تلاش کنیم، قطعاً شاهد 

بازخورد مطلوبی خواهیم بود.
وی در ادامه یکی از مهمترین مشکلات فعلی شهروندان فردیسی 
را وجود دست فروشان در بلوار شهدا اعلام کرد و افزود: ایجاد 
بازارچه ساماندهی دست فروشان باید پیش از این زمان انجام می 
شد زیرا دستفروشان معابر اصلی، راه عبور شهروندان را مسدود 
می کنند و این مهم موجب ایجاد مشکلاتی چون ایجاد سد معبر 

، افزایش ترافیک و.. شده است.
ساماندهی  طرح  است  ممکن  اینکه  به  اشاره  با  احمدوند 
دست فروشان نقاط ضعفی داشته باشد، تاکید کرد: نقاط قوت این 
اقدام بسیار است و باید در راستای رفع نقاط ضعف احتمالی این 

طرح اقدام کنیم.

درآمد  افزایش  موجب  دستفروشان  بازارچه  اندازی  راه 
کسبه می شود

راه اندازی بازارچه دستفروشان موجب افزایش درآمد کسبه می 
شهر  اسلامی  شورای  شهری  خدمات  کمیسیون  رئیس  شود 
افزایش  بازارچه دستفروشان موجب  اندازی  راه  فردیس گفت: 

درآمد کسبه می شود.
افراسیاب بیچرانلو با اشاره به اینکه شهرداری فردیس برای ایجاد 
بازارچه ساماندهی دستفروشان اقدامات موثری انجام داده است، 
اظهار داشت: این اقدام با هدف حمایت از صنوف حاشیه معابر 

اصلی، ایجاد امنیت و آرامش برای شهروندان انجام شده است.
رئیس کمیسیون خدمات شهری شورای اسلامی شهر فردیس با 
اشاره به وجود 3۰۰ دستفروش در شهر، عنوان کرد: با توجه به 
تاکیدات دادستان و فرماندار شهرستان فردیس و پیگیری های 
مدیریت شهری، نسبت به ایجاد بازارچه ساماندهی دستفروشان 
اقدام شده است که آزادسازی معابر از مهمترین اهداف این اقدام 

بوده است.

خبر

معاون عمرانی وزیر کشور مطرح کرد
احداث 294 کیلومتر خط مترو

در کشور

معاون عمرانی وزیر کشور گفت: ایجاد ۸4۰ کیلومتر خط مترویی 
در کشور مصوب شده که از این میزان ۲۹4 کیلومتر احداث و به 

بهره برداری رسیده است.
نشست مدیران عامل شرکت ها و سازمان های قطار شهری 
کلانشهرها با حضور جمالی نژاد معاون عمران و توسعه امور شهری 
و روستایی وزیر کشور و رییس سازمان شهرداری ها و دهیاری 
های کشور به منظور بررسی مسائل و مشکلات حوزه حمل و نقل 

ریلی درون شهری کشور در این سازمان تشکیل شد.
 در ابتدای نشست امروز، مدیران عامل شرکت ها و سازمان های 
قطار شهری برخی مسائل و مشکلات حوزه کاری خود را مطرح 
دولت  از ضرورت کمک  بود  عبارت  آن ها  از  برخی  که  کردند 
برای توسعه قطار شهری ها، مشخص شدن نرخ ارز برای تأمین 
تجهیزات موردنیاز قطار شهری ها و رفع مشکلات اساسنامه 

شرکت ها و سازمان های قطار شهری.
در ادامه جمالی نژاد معاون عمران و توسعه امور شهری و روستایی 
وزیر کشور و رییس سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور 
طی سخنانی با بیان اینکه ایجاد ۸4۰ کیلومتر خط مترویی در 
کشور مصوب شده که از این میزان ۲۹4 کیلومتر احداث و به بهره 
برداری رسیده، ۲۹5 کیلومتر عملیات اجرایی آن در حال انجام 
است و ۲5۱ کیلومتر در مرحله انجام مطالعات تکمیلی قرار دارد، 
تصریح کرد: رفع مشکلات پیش روی توسعه قطار شهری ها در 

اولویت کاری وزیر کشور و مجموعه وزارت کشور است.
از طریق  نفر سفر  میلیون  اینکه سالانه ۸۲4  به  اشاره  با  وی 
قطارهای شهری کلانشهرها در کشور انجام می شود، گفت: با 
توجه به اینکه حمل و نقل عمومی سریع و ایمن از انتظارات مهم 
شهروندان از مدیران شهری است و تاثیر زیادی در کاهش آلودگی 
هوا دارد،  طی روزهای آینده نشست هایی با وزرا و مدیران مرتبط 
با این موضوع در خصوص رفع مشکل نرخ ارز و بررسی راه های 
کمک به توسعه خطوط مترو و تامین تجهیزات تشکیل و دغدغه 

های شهرداری ها را مطرح خواهیم کرد.
جمالی نژاد با بیان اینکه از ایده های خلاقانه در خصوص توسعه 
مترو استقبال می کنیم، افزود: پیشنهادهای قطار شهری ها در 
زمینه توسعه مترو در کلانشهرها را در موضوعات پیشنهادی 

مربوط به لایحه بودجه سال ۹۸ کل کشور لحاظ خواهیم کرد.
وی همچنین گفت: کمیته ای متشکل از معاونان و مدیران کل 
دفتر حمل و نقل ریلی و تحول اداری سازمان شهرداری ها و 
دهیاری های کشور و نمایندگان قطار شهری ها، مسائل مطرح 
در خصوص اساسنامه شرکت ها و سازمان های قطار شهری را 

بررسی خواهند کرد.

خبر

رئیس کمیسیون معماری و شهرسازی شورای 
شهر تهران گفت: از ابتدای تأسیس کمیسیون 
ماده ۱۰۰، ۲۸4 هزار و 3۲3 رای از سوی این 
کمیسیون صادر شده که از این میان ۸۹ هزار 

و 6۹4 مورد، رای به جریمه بود.
محمد سالاری در نخستین نشست کمیته 
تدوین، تنقیح و انتشارات قوانین و مقررات 
ترین  مهم  از  یکی  کلان شهرها،  شهرداری 
مشکلات در فرایند تصمیم گیری در پارلمان 
شهری را استفاده نکردن از ظرفیت حقوقدان 

ها و تنقیح قوانین عنوان کرد.

وی  با بیان اینکه این موضوع که کشور ما با 
کثرت قوانین مواجه است را همگان پذیرفته اند، 
بخش عمده ای از ناکارآمدی سیستم کنونی در 
کشور در سطوح پارلمان ملی و شهری را تعدد 

قوانین و تفسیرهای زیاد از این قوانین دانست.
این عضو شورای شهر تهران، بر لزوم بازنگری 
و به روزرسانی قوانین از سوی معاونت برنامه 
ریزی و دبیرخانه کلانشهرها به عنوان یک 
این  از  افزود:  و  کرد  تاکید  جدی  اولویت 
پس باید شعار انتخاباتی هر فرد یا گروه به 

روزرسانی قوانین باشد.

سالاری با  بیان اینکه در فرایند تصمیم گیری 
کمک  تهران  شهرداری  به  کل  ادارات  ها 
زیادی نمی کنند، ادامه داد: تقاضای من از 
خانم اشرفی این است که در این زمینه با 
توجه به اینکه مسئولیت معاونت برنامه ریزی 
و امور شورا را بر عهده دارند و در اصل معاون 
است،  شهری  پارلمان  در  شهردار  پارلمانی 

معاونت حقوقی را به جایگاه خود بازگرداند.
آن گونه که سالاری گفت؛ از ابتدای تأسیس 
کمیسیون ماده ۱۰۰ در دهه 7۰، ۲۸4 هزار 
و 3۲3 رای از سوی این کمیسیون صادر شده 

است. که از این میان ۸۹ هزار و 6۹4 رای به 
جریمه، 4۸ هزار و ۹4۸ رای به تخریب، 5۸ 
هزار و 545 رای به تغییر کاربری، ۱۱ هزار و 
۸۲4 رای به حذف پارکینگ و ۸ هزار و ۸۹ 
رای تخریب اعاده به مشروط صادر شده است.

وی  با بیان اینکه فقط یک درصد رای به 
تخریب اجرایی شده است، افزود: این آمارها 
رای،  هزار  هنوز 7۲  که  است  شرایطی  در 
اجرایی نشده است. این نشان می دهد عوامل 
شهرداری آن جایی را که نمی خواهند ببینند، 

نمی بینند.

رئیس کمیسیون معماری و شهرسازی شورای شهر تهران:

تنها يک درصد از ۸۹ هزار رای به تخريب ساختمان ها اجرا شده است
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n  دبیر تحریریه: مهدی تیموری
n  طراح و صفحه آرا: احمد شاهوند

n  چاپ و لیتوگرافی: نگار نقش
n  تیراژ: 7۰۰۰ نسخه

n   نشانی: کرج، چهارراه طالقانی، ساختمان حکیم، طبقه ۹، واحد ۹۲
n تلفن: 3۲۲۱۹۸4۸ - 3۲۲۱۹۱۲3          دورنگار: 3۲4۰۰335

n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: سعید اکبرزاده                n قائم مقام )صاحب امتیاز و مدیرمسئول(: مهرداد تیموری                 n سردبیر: توحید وانشانی

عربستان میزبان جام ملت های آسیا 2027
جام ملت های آسیا معتبرترین رقابتهای فوتبال است که در قاره آسیا برگزار می شود. 

سامی الجابر عضو فدراسیون فوتبال عربستان از آمادگی این کشور برای میزبانی جام 
ملت های آسیا ۲۰۲7 گفت. او گفت که عربستان همه زیر ساخت های لازم را دارد و 

میزبان موفقی برای جام ملت های آسیا ۲۰۲7 خواهد بود.

کریستیانو رونالدو برترین بازیکن ماه سپتامبر یوونتوس شد
در ماه سپتامبر، کریستیانو رونالدو توانست 4 گل و 4 پاس گل برای یوونتوس به 

ثبت برساند و نقش زیادی در موفقیت بیانکونری ایفا کرد. با اعلام وب سایت یوونتوس، 
مهاجم 33 ساله پرتغالی که در به ثمر رسیدن ۸ گل یوونتوس در این ماه به عنوان 

برترین بازیکن ماه سپتامبر این باشگاه برگزیده شد.

میگل ولوسو برای سومین بار در دوران حرفه ای خود به جنوا پیوست
قرارداد قبلی ولوسو با جنوا در تابستان ۲۰۱۸ به پایان رسید تا او به عنوان بازیکن آزاد 

در نقل و انتقالات به دنبال باشگاه جدیدی باشد. در نهایت پیشنهادها مطابق انتظارش 
نبود تا ولوسو به طور رسمی دوباره به جنوا برگردد. پس از 6 ماه دوره از میادین با 

جنوا به زمین باز خواهد گشت.

 ناصر حجازی نامزد بهترین دروازه بان تاریخ جام ملت های آسیا شد
نفدراسیون فوتبال آسیا طی چند نظر سنجی بهترین های هر پست در جام ملت 

های آسیا را انتخاب می کند که در پست دروازه بان ناصر حجازی نماینده ایران است. 
پیش از حجازی، علی دایی، علی کریمی و مهدی مهدوی کیا به عنوان بهترین مهاجم، 

هافبک و مدافع انتخاب شده بودند.

واکنش بشار رسن به ادای احترام بازیکنان پرسپولیس به وی
بشار رسن، چند روزی است در غم از دست دادن مادر خود عزادار است. بازیکنان 

پرسپولیس روز گذشته در دیدار مقابل نود ارومیه، لباس هایی یک شکل به نوعی به 
هم بازی خود ادای احترام کردند. رسن به حرکت دیروز بازیکنان پرسپولیس واکنش 

نشان داد و وی با انتشار عکس بازیکنان نوشت:»فراموش نمی شوی مادر.«

اعلام زمان بلیت فروشی الکترونیکی دیدار پرسپولیس و السد
بنابر اعلام پندار خمارلو، عرضه الکترونیک بلیت بازی پرسپولیس - السد از ساعت ۹ 

صبح روز شنبه ، ۲۸مهر، آغاز می شود و هواداران می توانند بلیت این مسابقه را با مراجعه 
به درگاه فروش بلیت در سایت gishe3.com  خریداری نمایند. بلیت جایگاه های 

مختلف طبقه اول ورزشگاه فقط از طریق این سامانه عرضه خواهد شد.

از ایران تا جهان فوتبال
بعضی ها داغشو دوست دارن 

نامگذاری زمینی در مجموعه تمرینی منچسترسیتی به نام جو هارت
منچسترسیتی به پاس ۱۲ سال زحمات جو هارت برای تیمش، زمین تمرینی را 

در مجموعه تمرینی خود به نام این بازیکن 3۱ ساله نامگذاری کرد. هارت در تابستان 
امسال با انتقالی 3.5 میلیون پوندی به برنلی نقل پیوست. او نقشی کلیدی در اولین 

قهرمانی منچسترسیتی در لیگ داشت که در فصل ۱۲-۲۰۱۱ به دست آمد.

بن چیلول در آستانه تمدید قرارداد با لسترسیتی
به گزارش دیلی میل، انتظار می رود چیلول که قرارداد فعلی اش با لسترسیتی تا 

سال ۲۰۲۱ اعتبار دارد، حقوق 35۰۰۰ پوندی اش را دو برابر شده ببیند. لسترسیتی 
با بازیکنان کلیدی خود مانند واردی، مگوایر، ویلفرد اندیدی و اشمایکل تمدید کرده 

است و حالا به نظر می رسد که بن چیلول بازیکن بعدی است.

چلسی - منچستر یونایتد
مائوریتسیو ساری روی نیمکت چلسی شروع فوق العاده ای داشته 
و آنها در حال حاضر با قرار گرفتن در رتبه دوم، یکی از نامزدهای 
کسب عنوان قهرمانی در لیگ برتر هستند اما در سمت مقابل، 
شرایط برای مورینیو و تیمش هرگز مساعد نیست و اگرچه یونایتد 
هفته گذشته با گل دقایق پایانی الکسیس سانچس در نهایت 
نیوکاسل را شکست داد، اما قرار گرفتن در رتبه هشتم هرگز باب 
میل مدیران این تیم نیست و یک شکست دیگر حتی ممکن است 

منجر به پایان روزهای حضور مورینیو در این تیم شود.
بوده و حضور  لینگارد قطعی  و  یونایتد غیبت روخو  ترکیب  در 
بازیکنانی چون ماتیچ، فلینی، هررا و لوک شاو در هاله ای از ابهام 
قرار دارد اما در ترکیب چلسی تنها وضعیت رودیگر نامشخص است 
و دیگر بازیکنان مشکلی برای قرار گرفتن در ترکیب نخواهد داشت.

نتایج اخیر این ۲ تیم کاملا به سود چلسی بوده و آبی های لندن 
در 7 مسابقه از ۸ دیدار آخر خود برابر یونایتد پیروز شده و در 4 
مسابقه آخر خود در خانه برابر شیاطین سرخ موفق به ثبت کلین 

شیت هم شده اند.
در  کار دشواری  تیمش  و  مورینیو  که  است  آن  موید  آمار  این 
استمفوردبریج خواهند داشت و تکرار این اتفاقات حتی ممکن 

است منجر به جدایی سرمربی پرتغالی شود.

سوژه روز
مهاجم جوان استقلال که جلوتر از اسم های دیگر حالا بهترین 
خرید استقلال است اما لقب های زیادی ندارد. صیادمنش جوان نه 
آسنسیو، نه مسی و نه رونالدو و نه هیچ بازیکن دوم دیگری است. 
مهاجم شمالی و جوان استقلال اولین اللهیار فوتبال است. بازیکنی 
که می تواند امید کرانچار برای المپیک، شفر برای لیگ و حتی 

کی روش برای ۲۰۲۲ باشد.

عکس روز
مازندران  نساجی  مقابل  در جام حذفی هم  موفق شد  استنلی 
گلزنی کند تا با احتساب دو گل امروزش برابر این تیم، شمار گل 
هایش طی این فصل به عدد 7 برسد؛ گل هایی که ۲ تای آنها 
روی ضربات محکم  پنالتی و 5 تای آنها با ضربات سر، مقابل پارس 
جنوبی جم، نساجی مازندران و نفت مسجد سلیمان به دست 
آمده است. آماری که هشداری برای تمام تیم های لیگ برتری و 
مدعیان قهرمانی لیگ هجدهم به شمار می رود تا حواسشان به 

این بازیکن تنومند ۱۹5 سانتی متری باشد.

امیر قلعه نویی در نشست خبری پیش از بازی 
با نساجی، بار دیگر به زمین و زمان حمله کرد و 
فدراسیون فوتبال را به باد انتقاد گرفت. او کی روش 

را هم از دم تیغ حرفهایش گذراند.
به گزارش دنیای هوادار، قلعه نویی در پاسخ به 
سوالی مبنی بر تاثیر وقفه طولانی مدت لیگ برتر 
روی کیفیت تیم ها گفت:»اینکه تیم ملی برای 
دیدارهای دوستانه با چه تیم هایی بازی می کند 
باید از سرمربی آن سوال پرسیده شود اما چیزی 
که من می دانم وقفه های طولانی مدت لیگ به ضرر 
باشگاه ها خواهد بود. امیدوارم استادی پیدا شود تا 
برنامه ای تنظیم کند که لیگ ما تبدیل به دیگ 
نشود. این استاد امیدوارم برای تعطیلات 5۲ روزه 
باشد. 4۰سال  داشته  برنامه ریزی خوبی  آذرماه، 
است در فوتبال حضور دارم ، یکی از باسابقه ترین 
مربیان حاضر در لیگ قهرمانان آسیا و لیگ برتر 
هستم اما طی تمام سالیان مربیگری خود چنین 
برنامه ای را ندیده بودم. متاسفانه روی باشگاه ها نگاه 
ملی وجود ندارد و تیم ها فقط برای دل خودشان 

در لیگ بازی می کنند.«
که  خبرنگاری  سوال  به  پاسخ  در  نویی  قلعه 
بهتر نیست برخی دیدارهای دوستانه تیم ملی 
برخی  گفت:»قبلا  شود  برگزار  شهرستان ها  در 
بازی های تیم ملی در شهرستان ها برگزار می شد، 
اما در این 7،۸ سال چه چیز تیم ملی درست بوده 
که حالا درخواست کنیم که تیم ملی در شهرستان 
بازی کند. در این سال ها به تیم ها، مربیان و مدیران 
ایرانی آیا غیر از توهین چیز دیگری گفته شد؟ 
در ازبکستان، مدیر تیم ملی از اردو اخراج شد آیا 

توهینی بالاتر از این وجود دارد؟ بررسی کنید چند 
مربی و مدیر در این چند وقت از تیم ملی اخراج 
شدند؟ با شخصیت چند مدیر بازی شده است؟ 
یکسری افراد که اخراج شده بودند بدون توجه به 
شخصیت خود باز هم در صدد کانال زدن و حضور 
در تیم ملی برآمدند. یکی از این افراد در قطر از تیم 
ملی اخراج شد اما مجددا تلاش کرد تا به تیم ملی 
بازگردد. به شخصیت بسیاری از افراد توهین شد 
اما برخی برای ماندن دست به خیلی کارها زدند.«

سرمربی سپاهان تاکید کرد:»هفت سال است که 
یک تنه در حال مبارزه با آقایان هستم اما یک نفر 
پیدا نشد پشت من بایستد. چند روزنامه نگار و چند 
رسانه از من و صحبت هایم حمایت کردند؟ در 
برنامه ورزش و مردم آقایان یک ساعت دروغ گفتند 
اما 5دقیقه هم به من زمان ندادند. در مملکتی که 
اینگونه رفتارها وجود دارد باید توهین های آقایان را 

تحمل کنیم.«
سرمربی سپاهان با انتقاد از صحبت های کارلوس 
کی روش عنوان کرد:»این آقا مدعی است تیم ملی 
برای اوست. اگر اینگونه بخواهیم فکر کنیم سال 
5۰ استادیوم آزادی را کس دیگری ساخته است. 
آیا باید الان ادعا کند استادیوم آزادی متعلق به 
اوست؟ این استادیوم با پول مردم ایران ساخته 
شده است. آقایان در این چند سال ۲۰۰ میلیارد 
پول جابجا کردند و حالا مدعی هستند تیم ملی 
نیز برای آنهاست. از مسئولان فدراسیون تقاضا دارم 
قرارداد این آقا را رسانه ای کنند تا ما با مشاهده آن 
متوجه شویم آیا بندهایی مبنی بر توهین، جابجایی 
تیم و انتخاب مدیر رسانه ای برعهده ایشان است؟«

 ۹۰ اصل  کمیسیون  از  درخواست  با  قلعه نویی 
تصریح  کی روش  قرارداد  به  ورود  برای  مجلس 
کرد:»چرا کمیسیون اصل ۹۰ همانطور که قرارداد 
ما را نشان داد به قرارداد کی روش ورود نمی کند؟ 
شاید قرارداد کی روش از بندهایی تشکیل شده که 
او اجازه توهین و هرگونه رفتاری را با ما دارد. ما نیز 
متوجه شویم اگر واقعا چنین بندهایی وجود دارد 
مقابل او تمکین کنیم. آقایان ایرانی در حال خوار 
شدن است. این آقا مجید صالح و علی کریمی را 
از تیم ملی بیرون کرد اما هیچکسی حمایت نکرد. 
در حال حاضر نیز کار نه دست وزیر ورزش است 
و نه رئیس فدراسیون بلکه همه کاره این آقاست.«

وی ادامه داد:»هفت سال با این آقا مبارزه کردم 
از من  اما مافیای رسانه ای ایشان خیلی قوی تر 
است. هیچکسی اندازه من سابقه مربیگری در آسیا 
را ندارد. باید اعلام کنم در حال حاضر تیم های 
باشگاهی عربی به دلیل استفاده از بازیکنان خارجی 
چند میلیاردی از تیم های ملی این کشورها قوی تر 
هستند. در این شرایط همچنان سهمیه ایران در 

لیگ قهرمانان آسیا 4 تیم است )3+۱( .«
سرمربی اسبق تیم ملی فوتبال نشان کرد:»آقایان با 
کوتاهی مقابل رفتارهای کی روش کاری کردند که 
شأن و شخصیت ایرانی تا جایی که می تواند پایین 
بیاید. این آقا بارها از شرایط و امکانات ایران گلایه 
کرده اما وقتی به او پیشنهاد تمدید قرارداد 6 ماهه و 
تا پایان جام ملت های آسیا را می دهند، قهر می کند. 
اگر ایران بد است چرا این آقا علاقه مند است 4 
سال 4 سال در ایران بماند؟ در طی 7،۸ سال اخیر 
این آقا ۱4۰ تا ۱5۰ میلیارد پول برای تیم ملی 

هزینه کرده است اما هنوز نیز طلبکار است. من 
بابت مربیگری در تیم های استقلال و تراکتورسازی 
همچنان از این تیم ها طلبکار هستم اما این آقا تا 
آخرین قران مبلغ قرارداد خود را دریافت کرده 
است. اگر واقعا احساس می کنند این صحبت ها 
اشتباه است من حاضر هستم با او مناظره کنم. 
از علی پروین گلایه دارم چرا در این چند سال 
در مقابل رفتارهای او سکوت کرده بود؟ اگر پروین 
مانند حال حاضر به صحبت های کی روش واکنش 
نشان داده بود این بلاها سر ما نمی آمد. استیلی 
بچه محل من است و یکی از انسانهای اخلاق مدار 
فوتبال ایران است. در تیم امید نیز حقوقی دریافت 
نمی کند و برای خدمت آمده است. کرانچار نیز 
همه می شناسند اما توهین های این آقا به این افراد 
تمامی ندارد. ادعای کی روش درخصوص تیم ملی 
مانند این است که موسس ورزشگاه آزادی بگوید 
در این ورزشگاه مسابقه برگزار نکنید چرا که این 

ورزشگاه برای من است.«
قلعه  نویی درخصوص ورود بانوان به ورزشگاه ها 
صفحه  در  گذشته  سال  کرد:»من  عنوان 
ورزشگاه ها  به  بانوان  ورود  از  شخصی ام 
با  بازی  در  شکر  را  خدا  کردم.  حمایت 
ورزشگاه  به  بانوان  ورود  اول  گام  بولیوی 
برداشته شد. همین که بانوان به ورزشگاه 
نظر  اما  است  خوبی  اتفاق  کردند،  ورود 
شخصی من این است احترام بانوان واجب 
است و زنان ایرانی لیاقت بهترین ها را دارند. 
وقتی قرار است شرایط حضور آنها در ورزشگاه 

فراهم شود باید شأن آنها نیز حفظ شود. متاسفانه 

امکانات مخصوص بانوان برای ورود به ورزشگاه ها 
مانند سرویس های بهداشتی، بوفه ها و مسیر رفت 
و آمد مشکلاتی دارد. در کشورهای دیگر بانوان به 
کره مریخ سفر می کنند اما در ایران همچنان برخی 
روی عقب یا جلو رفتن روسری خانم ها واکنش 
نشان می دهند. هیچکسی نمی تواند مسئول ورود 
به بهشت یا جهنم کس دیگر باشد وظیفه ما این 
است بستر ورود بانوان را درست کنیم تا هر کسی 
دوست داشت به ورزشگاه بیاید 
در بهترین شرایط این اتفاق 

برای او مهیا شود.«

کی روش 200 میلیارد از ایران جا به جا کرده است

قلعه نویی: همه کاره وزارت و فدراسیون کی روش است!

امیر قلعه نویی:
»آقایان با کوتاهی مقابل 

رفتارهای کی روش 
کاری کردند که شأن 
و شخصیت ایرانی تا 

جایی که می تواند پایین 
بیاید. این آقا بارها از 

شرایط و امکانات ایران 
گلایه کرده اما وقتی 
به او پیشنهاد تمدید 

قرارداد ۶ ماهه و تا پایان 
جام ملت های آسیا را 

می دهند، قهر می کند ...

پرسپولیس 1 - 0 نود ارومیه
پس از عبور از 90، پرسپولیس با برد

به ال100 رسید!
تیم های فوتبال پرسپولیس و نود ارومیه از چارچوب مرحله 
یک شانزدهم نهایی جام حذفی از ساعت ۱۸:۰۰ در ورزشگاه 
آزادی به مصاف هم می رفتند که این دیدار با نتیجه ۱-۰ به 

سود قرمزپوشان به پایان رسید.
را در  و میدان  توپ  انتظار  پرسپولیس مطابق  فوتبال  تیم 
اختیار داشت اما در خلق موقعیت ناکام بود. کرنر های پی 
در پی قرمز پوشان در دقایق ابتدایی بی ثمر بود. در دقیقه 
۱۲ شوت زیبای محمد انصاری را مهدی خسروی به زیبایی 
راهی کرنر کرد. بازیکنان نود ارومیه پس از ۱5 دقیقه از زیر 
فشار پرسپولیس خارج شدند و چند ضد حمله را بر روی 
دروازه رادوشوویچ ترتیب دادند که ثمری نداشت. بازیکنان 
پرسپولیس توپ را در اختیار داشتند اما در ایجاد موقعیت 
بودند. در  ناموفق  ارومیه  نود  تیم  بر روی دروازه  خطرناک 
دقیقه 3۸، خطای بازیکنان نود ارومیه برروی علی علیپور 
یک فرصت مناسب را نصیب بازیکنان پرسپولیس کرد که 
به  دروازه  بالای  از  کمی  اختلاف  با  نوراللهی  احمد  ضربه 
بیرون رفت. در دقایق پایانی نیمه نخست ضربه علی علیپور 

با اختلاف زیادی از کنار دروازه خسروی به بیرون رفت.
آغاز  تر  هجومی  و  بهتر  را  نیمه  این  پرسپولیس  بازیکنان 
کردند. چند حمله نصف و نیمه بازیکنان پرسپولیس با ضد 
زیبای  فرار  شد.  داده  جواب  ارومیه  نود  حملات خطرناک 
محمد عبادزاده پشت مدافعان پرسپولیس با خطای محمد 
به  انصاری  برای  را  زرد  کارت  یک  که  شد  همراه  انصاری 
همراه داشت و یک ضربه ایستگاهی پشت محوطه جریمه 
نصیب این تیم شد. در دقیقه 5۸ این دیدار شوت زیبای 
زیبای درون  به  متری  تقریبا 3۰  فاصله  از  انصاری  محمد 
دروازه خسروی جای گرفت تا گل اول پرسپولیس توسط 
عبادزاده  زیبای  فرار   6۲ دقیقه  در  برسد.  ثمر  به  انصاری 
وی را در موقعیت مناسبی قرار داد که شوت این بازیکن با 
اختلاف کمی از کنار دروازه پرسپولیس به بیرون رفت. پس 
از این بازی نسبتا آرام شد. مصدومیت کمال کامیابی نیا در 
دقیقه 66 شوک بزرگی را به بازیکنان پرسپولیس وارد کرد 
و بازی تازه جان گرفته پرسپولیس از ریتم افتاد. بازیکنان 
پرسپولیس از سانتر های پرشمار خود در این نیمه و دیدار 
بهره ای نبردند. در دقیقه ۸۸ این دیدار خطای نعمتی بر 
به  را  زرد  بازیکن کارت  این  برای  ارومیه  نود  بازیکن  روی 
همراه داشت. ارسال بازیکنان نود به شکل خطرناکی از کنار 
ارومیه در  نود  بازیکنان  بیرون رفت.  به  دروازه پرسپولیس 
دقایق پایانی توپ و میدان را در اختیار داشتند اما در ایجاد 
موقعیت ناتوان بودند. در نهایت شاگردان برانکو به سختی 

نود ارومیه راشکست دادند و راهی مرحله بعد شدند.

خبر

روز  عصر  استقلال  و  سایپا  تیم های 
لیگ  نهم  هفته  چارچوب  در  جمعه 
به  تختی  ورزشگاه  در  فوتبال  برتر 
مصاف هم رفتند. این دیدار در نهایت 
با نتیجه ۲ بر یک به پایان رسید. در 
این بازی علی دشتی در دقیقه 5 برای 
سایپا و محمد دانشگر در دقیقه ۲3 
برای   ۸۰ دقیقه  در  غفوری  وریا  و 

استقلال گل زنی کردند.
امتیازی   ۱4 پیروزی  این  با  استقلال 
شد و موقتا جای سایپا را در رده پنجم 
گرفت و باید منتظر نتایج بازی های دیگر 
باشد تا ببیند در همین رده می ماند یا نه. 

سایپا هم به رده ششم سقوط کرد.
در دقیقه پنج، سایپا بود که با هنرنمایی 
ملی پوش  مدافعان  میان  دشتی  علی 
بازی را  توانست گل نخست  استقلال 
برای شاگردان علی دایی به ثمر برساند. 
دشتی در صحنه گل توانست از پشت 

پژمان  کریمی،  علی  جریمه  محوطه 
منتظری، وریا غفوری و محمد دانشگر 
را از پیش رو بردارد و با ضربه ای زیبا 
دروازه حسین حسینی که برای اولین بار 
در این فصل درون دروازه  استقلال قرار 

گرفته بود را باز کند.
این  در  پنگی  پینگ  نمایش  ادامه  در 
بازی که هر دو تیم دارای موقعیت های 
در  سهرابیان  آرمین  بودند،  خطرناک 
سایپا  دروازه  می توانست  یازده  دقیقه 
از  بازیکن  این  ضربه  که  کند  باز  را 
پشت محوطه جریمه با واکنش خوب 
دروازه بان سایپا به کرنر رفت. پس از این 
موقعیت بازی آرام پیگیری شد تا این که 
استقلال در دقیقه ۲3 توانست به گل 

تساوی برسد.
در دقیقه ۲3 روی ارسال خوب مهدی 
قائدی، محمد دانشگر روی نقطه پنالتی 
صاحب موقعیت تک به تک با دروازه بان 

پاهای  بین  از  او  ضربه  که  شد  سایپا 
دروازه بان سایپا وارد دروازه این تیم شد 
تا شاگردان شفر به بازی برگردند. پس از 
این گل، دانشگر که در بازی های ابتدایی 
و  داشت  فراوانی  اشتباهات  استقلال 
باعث شده بود فشار زیادی روی او ایجاد 
شود، نتوانست جلوی خودش را بگیرد و 

اشک ریخت.
تساوی  گل  رسیدن  ثمر  به  از  پس 
یک  شفر  شاگردان  استقلال،  توسط 
تا  شانس دیگر در دقیقه ۲7 داشتند 
در این بازی پیش بیفتند اما ضربه علی 
کریمی به دیرک دروازه برخورد کرد تا 

استقلالی ها در زدن دیرک، دبل کنند.
در ادامه کار بازی متعادل پیگیری شد 
و بیش تر برخورد بین بازیکنان مشهود 
شد. در دقیقه ۲۸ طارق همام و مهدی 
ترابی با هم درگیر شدند که داور بازی 

مجبور شد به هر دو کارت زرد بدهد.

پر  نخست  نیمه  همانند  دوم  نیمه 
اختیار  در  بازی  اما  نشد  موقعیت 
استقلال بود و با درخشش زوج مهدی 
قائدی و الله یار صیادمنش موقعیت های 

خوبی ایجاد کردند.
در حالی که استقلال تلاش زیادی برای 
می داد،  انجام  گل زنی  موقعیت  ایجاد 
سجاد آقایی به جای مهدی قائدی به 
زمین آمد. این تعویض نفس تازه ای به 
خط حمله استقلال داد تا فشار روی 
درنهایت  یابد.  افزایش  سایپا  دروازه 
 7۸ دقیقه  در  و  داد  جواب  فشارها 
را  خودش  درخشان  بازی  صیادمنش 

تکمیل کرد و توانست یک ضربه پنالتی 
برای استقلال بگیرد. وریا غفوری پشت 
برخلاف  توانست  و  ایستاد  ضربه  این 
دوم  گل  سایپا،  دروازه   شیرجه  جهت 
علی  دروازه شاگردان  وارد  را  استقلال 

دایی بکند.
سایپا  استقلال،  افتادن  پیش  از  پس 
تلاش کرد تا بتواند بازی را به تساوی 
بکشد اما با بازی هوشمندانه استقلال در 
خط هافبک و دفاع، شاگردان علی دایی 
در ایجاد موقعیت روی دروازه استقلال 
ناکام بودند تا بازی در نهایت با پیروزی 

۲ بر یک استقلال به پایان برسد.

جشن آبی ها با اشک های دانشگر و درخشش قائدی و صیادمنش

الهیارِ استقلال
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